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1、 申请时间/Application time
春季：3月1日-5月30日   秋季：9月1日-11月30日   
请在申请截止日期前将电子版材料发送至我院邮箱，纸质版材料寄送至我院办公室。
    Spring Application: March 1st-May 30th
Autuman Application: September 1st-November 30th
Please send all the electrical application materials to our email address and semd the original application materials to our office.

二、国际学生奖学金分类/Classification of Scholarship Programs
（一）综合奖，主要招收符合国家统一入学条件且品学兼优的国际学生以及奖励已在校就读且综合表现优秀的国际学生，含博士生、硕士生、本科生、语言进修生等。资助期限为1年。资助年限原则上不超过各学习类别最长修业年限。
（二）短期进修生奖，主要招收根据校际协议或相关交流协议来学校（科学院）学习进修时间不超过6个月的国际学生。此类学生原则上应有相关学院（研究所）作为承接单位方可申请。
(1) Comprehensive awards: mainly enrolling international students who meet the country's uniform entry requirements and excellent academic performance as well as international students who have enrolled in the school and have outstanding overall performance, including doctoral students, master students, undergraduates, and language learners. The funding period is 1 year. The term of funding does not, in principle, exceed the maximum number of years of study for each study category.
(2) Short-term scholarships: mainly for international students who are studying under the inter-school agreement or related exchange agreements for a school (academy of sciences) for no more than six months. In principle, such students should have relevant colleges (institutions) as the undertaker before applying.

三、资助额度/Amount of funding
	资助额度/Amount of funding

	综合奖/Comprehensive Award

	1
	博士研究生
Doctor’s Degree Candidate
	50000元人民币/年（含每月1000元生活补贴）
50,000RMBn/year(including 1,000RMB/month for life)

	2
	硕士研究生
Master’s Degree Candidate
	40000元人民币/年（含每月750元生活补贴40000RMB/year(including 750 RMB/month for life)

	3
	本科生
Bachelor’s Degree Candidate
	30000元人民币/年（含每月450元生活补贴）30000RMB/year(including 450 RMB/month for life)

	4
	语言进修生（学习时间不少于一学年）
Chinese Language Student (learning time is not less than one academic year)
	30000元人民币/年（含每月450元生活补贴）30000RMB/year(including 450 RMB/month for life)

	短期进修生奖/ Short-term scholarship awards

	5
	普通进修生
	750元人民币/月  750RMB/year

	6
	高级进修生
	1000元人民币/月 1000RMB/year



四、申请条件/The basic conditions for applying for a scholarship for international students
（一）申请人须符合国际学生认定资格，热爱中国，身体健康；
（二）愿意遵守中国政府的法律、法规和齐鲁工业大学（山东省科学院）的校纪、校规；
（三）学历生每学年在校学习时间不少于9个月；
（四）基础学业表现良好，具有较强专业潜力；
（五）在中外艺术、体育、文化交流以及公益活动中表现突出，获得表彰或者科研成果突出，获得学术界认可者优先；
（六）获得山东省相关厅局推荐以及国外友好省州、国际友好组织推荐者优先。
(1) Applicants must meet the qualifications for international student recognition, love China, and have good health;
(2) Willing to abide by the laws and regulations of the Chinese government and school regulations and school regulations of Qilu University of Technology (Shandong Academy of Sciences);
(3) Academic degree students must have a study time of not less than 9 months per school year;
(4) The basic academic performance is good and has strong professional potential;
(5) Having outstanding performance in Chinese and foreign arts, sports, cultural exchanges, and public welfare activities, obtaining recognition or outstanding achievements in scientific research, and obtaining academic approval is preferred;
(6) It is preferred to obtain the recommendation of the relevant bureau of Shandong Province and the recommendation of the foreign friendly state and international friendly organizations.

五、申请人学历与年龄要求/Applicants' qualifications and age requirements
（一）申请攻读本科生的，须具有高中毕业以上学历，年龄原则上不超过30岁；
（二）申请攻读硕士研究生的，须具有大学毕业以上学历，年龄原则上不超过35岁；
（三）申请攻读博士研究生的，须具有硕士毕业以上学历，年龄原则上不超过40岁；
（四）申请攻读普通进修生或高级进修生的，应符合相应学位要求，年龄原则上不超过50岁。
(1) Those who apply for undergraduate studies must have a high school diploma or above, and the age should not exceed 30 years in principle;
(2) An applicant for a master's degree must have a college degree or above, and the age should not exceed 35 years in principle;
(3) Those who apply for a doctoral degree must have a master's degree or above, and the age should not exceed 40 years in principle;
(4) Applicants for general education students or senior scholars must meet the corresponding degree requirements, and the age should not exceed 50 years in principle.

六、 凡属下列情况之一者，不能参加齐鲁工业大学（山东省科学院）国际学生奖学金评选/Those who are under any of the following circumstances cannot participate in the selection of the International Student Scholarship for Qilu University of Technology (Shandong Academy of Sciences):
（一）因违反中国法律、法规或齐鲁工业大学（山东省科学院）校纪、校规受到刑事拘留、治安处罚或其他各类处分者； 
(1) Those who have been sentenced to criminal detention, security punishment or other types of punishment for violating Chinese laws and regulations or Qilu University of Technology (Shandong Academy of Sciences) school records and school rules;
（二）无故迟到、早退、旷课或严重违反校规校纪者；
(2) Those who are late, leave early, absent from school for any reason, or are in serious violation of school regulations; 
（三）在教学计划规定的课程考核中有不及格课程者；
(3) Failing courses in the course assessment prescribed in the teaching plan;
（四）导师认定未达到学习目标或未完成科研任务，并经学院学术委员会予以认定情况属实者；
(4) The tutor finds that the student has not reached the learning goal or has not completed the scientific research task, and is confirmed by the academic committee of the college;
（五）有其他不符合奖学金表彰精神的行为或活动者。
(5) There are other acts or activists who do not meet the scholarship recognition spirit.
七、申请材料清单/Application materials list
1、 齐鲁工业大学国际学生奖学金申请表/ Scholarship Application Form for International Students
2、本人最高学历成绩单复印件（需公证）/Transcripts of the most advanced studies (notarized photocopy)
3、 本人最高学历证书复印件（需公证）/Highest Academic Degree/Diploma (notarized photocopy)
4、HSK成绩单复印件（如有）/HSK transcript (photocopy, if possible)
5、外国人体格检查记录复印件(在华时间超过6个月者需提供）/Foreigner’s Physical Examination Record (photocopy, for international students studying in China for more than 6 months)
6、学习计划(不少于400字）或研修计划（不少于800字）/Study plan (≥400 words) or research plan(≥800 words)
7、两封副教授以上人员的推荐信(仅申请硕士、博士学位者需提供）Two letters of Recommendation from associate professors or professors (Only needed for master or above applicants)
8、我校艺术学院提供的艺术能力认可函（限艺术类专业申请者）/Recognition Letter from School of Art in QLUT (if applicable)
9、在华监护人的相关法律文件（限年龄未满18周岁申请者）/Relevant legal documents for guardians in China (for applicants under the age of 18 only)
10、其它附件（请列出）/Other attachments (If possible, please list)
注：每份申请材料最多不超过20页，请全部使用A4纸。Each set of the complete materials should not exceed 20 pages. Please print or copy with A4 paper.
   无论申请人是否被录取，上述申请材料恕不退还。Whether the candidates are accepted or not, all application documents will not be returned。 

八、联系方式/Contact Information
地址：中国山东省济南市长清区大学路3501号  邮编：250353
电话：Tel: +86 (0)531-89631559
联系人：房老师
电子邮箱：guojichu@hotmail.com  网址：http://international.qlu.edu.cn/

Address: Room 517, Administration Building, Qilu University of Technology 
No. 3501, University Road, Changqing, Jinan City, Shandong Province, P. R. China.
Tel: +86 (0)531-89631016/89631559     Contact Person: Mr. Fang
E-mail: guojichu@hotmail.com    Website:http://international.qlu.edu.cn/


